



ENGLISH CORNER

Lesson 1: John 1:35-39

Opening Activity: “Introduce Yourself”

My name is _____ and my favorite food is _____.

Vocabulary: Introduce (to describe or present someone)

Follow (move or travel with) **Disciples** (a follower/student)

Sin (anything we think/say/do that dishonors God)

Stay (remain in the same place)

John 1:35-39 ³⁵ The next day John was there again with two of his disciples. ³⁶ When he saw Jesus passing by, he said, “Look, the Lamb of God! (who takes away the sins of the world)” ³⁷ When the two disciples heard him say this, they followed Jesus. ³⁸ Turning around, Jesus saw them following and asked, “What do you want?”

They said, “Rabbi” (which means “Teacher”), “where are you staying?”
³⁹ “Come,” he replied, “and you will see. So, they went and saw where he was staying, and they spent that day with him. It was about four in the afternoon.

John 1:35-39 ³⁵ На другой день опять был там Иоанн с двумя учениками своими. ³⁶ Увидев проходящего Иисуса, он сказал: «Смотри, Агнец Божий!» (который берет на себя грехи мира)» ³⁷. Услышав это, оба ученика последовали за Иисусом. ³⁸ Обернувшись, Иисус увидел, что они идут за ними, и спросил: «Чего вы хотите?»

Они сказали: «Равви» (что означает «Учитель»), «где ты остановился?»
³⁹ «Пойдем, — сказал он, — и увидишь. Итак, они пошли и увидели, где он остановился, и провели с ним тот день. Было около четырех часов дня.

1. What name did John use to introduce Jesus to his followers?

Какое имя использовал Иоанн, чтобы представить Иисуса своим последователям?

2. What did the two disciples do when they heard John say this?

Что сделали два ученика, когда услышали это от Иоанна?

3. What question did Jesus ask them?

Какой вопрос задал им Иисус?

4. The men referred to Jesus as “teacher”. What does this tell us about how they viewed him?

Мужчины называли Иисуса «учителем». Что это говорит нам о том, как они относились к нему?

5. Jesus invited the men to stay with him that day. What does this show us about Jesus?

Иисус пригласил мужчин остаться с ним в тот день. Что это говорит нам об Иисусе?

6. If you were telling someone about Jesus, how would you introduce or describe Him?

Если бы вы рассказывали кому-то об Иисусе, как бы вы представили или описали Его?

7. How can we pray for one another this week?

Как мы можем молиться друг за друга на этой неделе?